
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Ανήσυχοι οι εσπεριδοπαραγωγοί Άρτας, εξαιτίας του Μαύρου 

Ακανθώδους Αλευρώδους» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, σοβαρή απειλή θεωρείται εφέτος για τους παραγωγούς 
εσπεριδοειδών Άρτας ο Μαύρος Ακανθώδης Αλευρώδης. Ο Μαύρος Ακανθώδης 
Αλευρώδης (Aleurocanthus spiniferus) θεωρείται διεισδυτικό παράσιτο, που επηρεάζει, 
κυρίως τα εσπεριδοειδή και δευτερευόντως αμπέλια, τριανταφυλλιές (το 2016 
εντοπίστηκε στα εν λόγω της Κέρκυρας και για πρώτη φορά στη χώρα μας) και κάποια 
οπωροφόρα δέντρα, όπως οι λωτοί και οι αχλαδιές. Επιπρόσθετα, τα υπάρχοντα 
εντομοκτόνα δεν δύναται να αντιμετωπίζουν πλήρως την πρόκληση βλαβών στα 
δέντρα, εξαιτίας του παρασίτου (εντόμου). Τουναντίον, η αλόγιστη χρήση αυτών το 
καθιστά ανθεκτικότερο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να αντιμετωπίσετε την αναφερομένη 
ασθένεια των εσπεριδοειδών Άρτας, δεδομένου ότι αυτή πρόκειται να θεωρείται, αν δεν 
εξαλειφθεί πλήρως, αιτία μειωμένης ποσοτικής και ποιοτικής παραγωγής τα επόμενα 
χρόνια; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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